
 
1(3) 

 

Saco-S-rådet    PROTOKOLL 
Linköpings universitet   fört vid styrelsemöte 2025-02-12  
Styrelsen     
    Närvarande: 

Krzysztof Marciniak, ITN, ordförande 
Peter Hult, IMT 
Kjell Karlsson, ITN 
Torbjörn Larsson, MAI  
Janerik Lundquist, IEI 
Åsa Rybo Landelius, IFM (§§1-4,9,10a) 
David Rule, MAI 
Carina Wennerholm, HMV 
Therese Winder, UF 
Tove Mattsson, IBL, suppleant 
Per Gyberg, TEMA, suppleant 
Darcy Parks, TEMA, adjungerad (från §7) 

 
    Frånvarande: 

Maria Ewerlöf, HMV  
Maria Hedtjärn, UF, suppleant 
Robert Andersson, SULF, adjungerad 
 

  
§1 Inledning och formalia 
Ordföranden Krzysztof Marciniak öppnade mötet och hälsade välkommen till detta andra 
styrelsemöte 2025. Dagordningen godkändes och Per Gyberg utsågs till justeringsperson. 
Föregående protokoll är justerat och publicerat på hemsidan och i vårt Teams. 
 
§2 Anmälan till UKÄ om ofinansierad forskning för doktorander vid medicinska fakulteten 
Krzysztof Marciniak informerade om den anmälan om ofinansierad forskning för doktorander 
vid medicinska fakulteten som Saco-S m.fl. gjort till rektor där universitet nu svarat att de inte 
tänker göra någon ändring.  Krzysztof Marciniak, Torbjörn Larsson och Carina Wennerholm 
har sen haft möte med kontaktombudsman Robert Andersson på SULF och har bestämt att gå 
vidare och skicka anmälan vidare till UKÄ. Nu inväntar man bara att nya doktorandombuds-
mannen vid LiU kommer på plats och ställer sig bakom denna anmälan.  
 
§3 Verksamhetsövergång av FÖ och BBF till RÖ 
Krzysztof Marciniak informerade kort om den verksamhetsövergång mellan LiU och Region 
Östergötland som pågår just nu. Medicinska fakulteten har nu beslutat att man släpper två 
forskningsanläggningar till regionen. Region Östergötland kommer i och med detta ta över 
cirka 20 personer från LiU. Med anledning av detta medverkar nu Krzysztof i en s.k. 
inrangeringsförhandling med regionen då anställningsvillkoren skiljer sig en hel del mellan 
staten och regionen. 
 
§4 Partsgemensam utvärdering av avtal för adjungerade lärare 
Krzysztof Marciniak informerade om den partsgemensamma utvärdering som genomförts 
enligt vårt avtal för adjungerande lärare. Det ser bra ut och är inga alarmerande siffror på LiU-
nivå. Mellan 2022 och 2024 har antalet adjungerande lärare ökat från 195 till 210. 
Sysselsättningsgraden har legat på strax under 30 %. De institutioner som sticker ut är BKV 
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och HMV som har betydligt fler adjungerande lärare än övriga LiU. Nästa utvärdering sker 
enligt avtalet 2028. 
 
§5 Översyn av arbetsgrupper 

a) Beslut om att utöka arbetsgruppen Arbetsmiljö, arbetsvillkor, rehabilitering ströks då 
kandidaten var tveksam. 

b) Krzysztof Marciniak föreslog ändrat förfarande vid bemanning av arbetsgrupper. 
Beslutades att låta de sammankallande i respektive grupp får ta beslut om 
sammansättningen i sin grupp och därefter meddela förändringar till styrelsen inkl. 
kommunikationsgruppen som uppdaterar hemsidan.  

 
§6 Arbetsgrupper rapporterar 

a) Arbetstid, anställningstrygghet och ekonomi (AAE-gruppen): Krzysztof Marciniak 
informerade att gruppen inväntar en tid från förhandlingschef Johan Nyhammar då vi 
partsgemensamt ska sammanställa enkäten om lärarnas arbetstid. 

 
§7 Uppdaterad information om Lokala omställningsmedel 
Janerik Lundquist som tillsammans med Therese Winder sitter i gruppen som ska fördela 
lokala omställningsmedel, informerade om att vårens ansökningsperiod är öppen. Senast 15 
april ska ansökningarna vara inskickade. Mer information finns att läsa på intranätet via 
följande länk. 
 
§8 Välkomstbrev till nyanställda 
David Rule redogjorde för aktuell status på arbetet med välkomstbrev till nyanställda. SULF 
har nu skickat förslag på rekryteringsbrev vi kan nyttja för dessa utskick.   
 
§9 LSG-frågor 

a) Åsa Rybo Landelius redogjorde kort för workshopen om samverkan 2015-01-15 för 
fackliga representanter i LSG och CSG. Den var mycket uppskattad. Det var bra att 
träffa nya personer och få inblick i hur arbetet fungerar i andra LSG. 

b) Beslutades att utse Martin Dahl som ersättare i LSG på ISY. 
c) På IDA har vi en vakans. Här finns numera en potentiell kandidat som ska fundera lite 

till innan vi får besked. Om vi får positivt besked innan kommande styrelsemöte tar vi 
beslut om tillsättning per capsulam. 
 

§10 Övrig information 
a) Åsa Rybo Landelius informerade om att det genomfördes en introduktionsdag för 

nyanställda 2025-02-02. Det rullade på som vanligt med en facklig presentation och 
efterföljande minimässa där Åsa stod vid ett bord.  

b) Krzysztof Marciniak påminde om Saco-S nätverksträffar under våren där nästa äger 
rum 2025-03-05 kl. 10:15-11:15. 

c) Krzysztof Marciniak informerade från möte med rektor Jan-Ingvar Jönsson 2025-02-06 
rörande forskning i tjänsten. Rektor kommer till ett av de närmsta CSG-mötena för att 
redovisa sammanställning över hur det ser ut på LiU vad gäller kontering på forskning. 

d) Krzysztof Marciniak informerade om planering av stormötet 2025-03-20 kl. 12:00-
14:00. Fackliga arbetsgrupperna får då berätta om sina aktiviteter. Mötet kommer 
delvis ske i hybridform.   

e) Therese Winder informerade om att AMO vid UF slutar 20205-03-01 och måste 
ersättas. Just nu pågår det s.k. lokaloptimeringsprojektet inom UF vilket är bra om det 

https://liuonline.sharepoint.com/sites/intranet-ledarwebben/SitePages/Lokala-omstallningsmedel.aspx
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bevakas av en AMO. CAMO på Valla ej med på LSG-möten så vore bra att denne 
adjungeras. Viktigt hitta ny AMO också. 
 

§11 Parkeringslista 
Inga frågor parkerades. 
 
§12 Information till medlemmar 
Ej aktuellt.  
 
§13 Övriga frågor 
Inga övriga frågor. 
 
§14 Mötet avslutas 
Ordföranden tackade för dagens möte och avslutade detsamma. 
 
 
Vid protokollet:  Justeras: 
 
 
Kjell Karlsson   Krzysztof Marciniak  Per Gyberg 

Kjell Karlsson
Blyertspenna




